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         ZAPISNIK 
S 18. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
18. sjednica VMO Vojak održana je 12. svibnja 2016. (četvrtak) s početkom u 11 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1B. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nije bila nazočna: 

 
 
Zapisnik s 17. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Predstojeće aktivnosti 
- Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i prozor 

2. Komunalni prioriteti u 2017. godini – prijedlozi i usvajanje 
3. Dvosmjerno prometovanje u Ulici Riva Boduli – obavijest MO Luka  
4. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
AD 1 
     Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je kako će obavijest o prijavi za sudjelovanje u 

akciji Birajmo najljepšu okućicu, balkon i prozor biti objavljena do kraja ovog ili početkom 
idućeg tjedna.  

     Predsjednica VMO gđa. Elena Šegota-Paladin obavjestila je o već prikupljenim prijavama. 
Nakon objave za sudjelovanje VMO započeti će sa prikupljanjem prijava.   

 
     Zaključak: 

Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 



Ad 2 
Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je o prikupljenim prijedlozima za komunalne 
prioritete u 2017. godinu. Nakon rasprave VMO predložilo je slijedećih 14 prijava za 
komunalne prioritete: 
 

1 Postava rubnjaka u Ulici Slavka Krautzeka južno i zapadno od kućnog 
broja 92 A/B/C 

2 Ličenje ograde iznad garaža u Ulici Nike Katunara kod kućnog broja 10 

3 Ličenje rukohvata od kućnog broja 12 u Ulici Nike Katunara do kućnog 
broja 17 u Ulici Drage Šćitara 

4 Uređenje prilaza u Ulici Slavka Krautzeka kod kućnog broja 91 

5 Proširenje javne rasvjete u Marohnićevoj ulici kod pješačkog prijelaza  u 
blizini marketa Brodokomerc Nova 

6 Postaviti ogradu sa istočne strane dječjeg igrališta  u Ulici Drage Šćitara 
kod kućnog broja 5 

7 Postaviti rukohvat na stepeništu dječjeg igrališta u Ulici Slavka Krautzeka 
južno od kućnog broja 84 

8 Saniranje ograde u Marohnićevoj ulici kod kućnog broja 14 

9 Uređenje staze u Radićevoj ulici na istočnoj strani kućnog broja 13 

10 Saniranje zida u Ulici Drage Šćitara kod kućnih brojeva 13, 15 i 17 

11 Saniranje nogostupa u Radićevoj ulici kod kućnog broja 13 

12 Saniranje zida u Radićevoj ulici kod kućnog broja 13 

13 Dogradnja zida u Ulici Nike Katunara sa zapadne strane kućnog broja 4 

14 Saniranje kolnika u Ulici Drage Šćitara između garaža sa zapadne strane 
kućnog broja 17 

 
     Vijeće MO nije prihvatilo prijedlog za ograđivanje dječjih parkova jer isto nije neophodno.  

 
     Ostali prijedlozi građana uputit će se slijedećima: 

 
1. TD Rijeka promet d.d. 

• Postavljanje ležećih policajaca – Ulica Drage Šćitara 
• Postavljanje rampe za invalidne osobe – Ulica Nike Katunara kbr 12 
• Sanacija kolnika u Mihanovićevoj ulici 
• Postavljanje prometnog ogledala – Marohnićeva ulica 

 
2. Prometna policija PGŽ 

• Postavljanje kamere za kontrolu vožnje – Ulica Drage Šćitara 
 

3. Direkcija za komunalno redarstvo  
• Kontroliranje boravka pasa u parkovima  
• Uklanjanje betonskog podesta – Ulica Slavka Krautzeka kbr 66 D   

 
4. Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti 

• Redovno održavanje zelenih površina  
• Saniranje igrališta između kućnog broja 4 u Marohnićevoj ulici i  
• kućnog broja 5 u Ulici Drage Šćitara 



 
5. KD Energo d.o.o. 

• Saniranje gromobrana - Marohnićev ulica kbra 16  
• Ozelenjivanje betonskih krovova zgrada  

 
6. Predlagatelji – uputiti ih na upravitelje zgrada 

• Ozelenjivanje betonskih krovova zgrada  
 
Zaključak: 
• Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo 14 prijedloga za komunalne prioritete u 

2017. godini. 
• Vijeće MO Vojak jednoglasno nije usvojilo prijedlog za ograđivanje dječjih 

parkova jer isto nije neophodno.  
• Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedloge koji će se dostaviti 

navedenima na daljnje rješavanje jer isti ne pripadaju u kategoriju komunalnih 
prioriteta. 

 
 
AD 3 
     Predsjednica VMO gđa. Elena Šegota-Paladin predložila je davanje potpore Mjesnom 

odboru Luka za povrat dvosmjernog prometovanja Ulicom Riva Boduli, a temeljem 
dostavljenog dopisa. 

 
     Zaključak: 

Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo davanje potpore Mjesnom odboru Luka 
za povrat dvosmjernog prometovanja Ulicom Riva Boduli. 

 
 

Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 
 

                      Marijan Matković                           Elena Šegota-Paladin 
 

 


